
ACTA JUNTA DE L’AFA - ESCOLA MAS MARIA  
   

DATA: 21/03/2024      LLOC/MITJÀ: VIDEOCONFERÈNCIA MEET       HORA: 22:00h 

 

Assistents:   

María Goya (Presidenta) 

Andrea Ardèvol (Vicepresidenta) 

Claudia Sust (Secretària) 

Patricia Cruz (Tresoreria) i  (Comissió de Festes) 

Sandra Miras (Comissió de Comunicació) 

Estela Padilla i Sandra Bonet (Comissió d’Extraescolars) 

 

PRESIDENTA 

La Maria explica que demà al consell escolar es tractarà el mandat de l’Alfons i per tant es 

decidirà quins representats parlaran amb l’inspector. El segon punt a tractar és  la situació 

actual del menjador. En cap moment s’ha de votar. Quan se’ls va anar a comunicar al director i 

a la coordinadora de menjador després de l’assemblea se’ls va dir que creiem que era molt 

ajustat el resultat però que era el que s’havia votat i el que s’ha de decidir ara és quina empresa 

gestionarà el servei el curs vinent. I aquell dia es va a acordar amb representants de famílies de 

consell escolar, director i coordinadora de menjador d’AFA, que havia arribat el moment d’ 

acceptar la votació i començar el procés de canvi d’empresa. També comenta la Maria que 

esperem que el consell escolar i l’equip directiu ens recolzin, tb l’Alfons, que sempre ha dit que 

ell donarà suport a l’AFA. El tercer trimestre el volem dedicar  a escollir la nova empresa. Estem 

creant un RFP per passar-ho a les empreses que ens interessen i decidir amb quina ens quedem. 

Quan demà la Maria acabi el consell escolar ens informarà. 

 

VICEPRESIDENTA 

L’Andrea fa resum del Consell Educatiu municipal de Cabrils:  

1. L’Olivera ha canviat de junta de l’AFA, a aquella assemblea només van anar-hi 2 famílies. 

Debat: les famílies s’impliquen pagant la quota, de cap manera més.  

2. Comissió de biblioteca i de prevenció d’abusos sexuals. Comissió de diligència i comissió 

de participació.  

3. Aquest any no hi ha vila del llibre. Sí torna aquest any el concurs de dibuix. Setmana 

cultural amb actes per tot el poble.  
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4. Aquest any Cabrils forma part de la UNED i per tant podem rebre cursos.  

5. L’alcaldessa va dir que vol que el curs vinent, l’escola Bressol tingui un AFA de manera 

que no sigui l’ajuntament qui ho hagi de gestionar; no haver-se de quedar amb 

l’empresa que t’ofereix el servei més econòmic.  

 

Ombra del pati:  

Ahir dimecres l’Andrea es va reunir amb la conserge, la Marta Pou i amb l’empresa. Van escollir 

que els pals serien de color blanc i han demanat que passin el pressupost ja i que vagin ràpid. 

La lona s’ha de retirar els mesos d’estiu quan l’escola està tancada ( retirar i tornar a col·locar 

val 700€). 

 

Precs i preguntes: 

- Estela diu que caldria que la primera setmana de setembre hi hagués casal. El Rubén diu 

que el problema és la ubicació però si l’ajuntament li proporciona una ubicació ell 

muntarà un casal. 

- L’escola no vol fer festa fi de curs i festa dels 20 anys el mateix dia. Si 2 setmanes més 

tard fem festa AFA i els de 5è volen portar el bar, la farem; però sinó l’AFA deixarà la 

festa pel setembre. Cal que l’escola ens confirmi o no de fer ells la festa pel matí i 

nosaltres per la tarda. Estem esperant resposta.  

 

PASQUA: 

S’han fet quasi 2600€ de recaptació total, tot un èxit. 

Demà dia 22 de març és el sorteig, aniran la Patri i la Claudia. 

 

23:55 finalitza la junta. 

  

     María Goya          Claudia Sust 

Presidenta de l’AFA     Secretària de l’AFA 
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